




Discount offer for Standard Plan 15% off Deluxe Plan 20% off
Macau Golf & Country Club Members

*Discount offer is applicable for AIG Direct sales channel (non-intermediated) customers only

AIG Insurance Hong Kong Limited (Macau Branch)
 Unit 506, 5/F, AIA Tower, No. 251A-301, Avenida Comercial de Macau
www.aig.com.mo

Golf Insurance – Family Extension

Dear Customer,

Thank you for choosing AIG.

Golf has been known for being a healthy sport and an enjoyable game for individuals as well as for families. To support you and your family to take part in this activity, we would like to offer you a "Family Extension" to your Golf Policy. **The additional premium is only MOP\$150 per family member.** The coverages and limits of your Golf Policy will remain unchanged, however, the difference is that you and your family members will also be protected under your Policy while enjoying the excitement of golf sport.

To apply for "Family Extension" is just easy, please fill in the "Family Extension Form" below and return it with respective premium payment to our office via postal mail, or email to enquiry.mo@aig.com, or fax to 2835-5299, then we'll do the rest. The "Family Extension" is only available to the following immediate family members who are living in the same household:

- 1) Spouse;
- 2) Children (aged 3 or above);
- 3) Parents / Parents-in-law;
- 4) Siblings (aged 3 or above).



For enquiries, please feel free to contact our Customer Service Hotline: 0800227, or visit our webpage for **Macau Golf & Country Club Members**: <https://www.aig.com.mo/personal-insurance/auto-and-home/golf-plan-for-mo-country-club-member>.

Yours faithfully,

AIG Insurance Hong Kong Limited (Macau Branch)

Golf Insurance "Family Extension" Form (MOP\$150 per Family member¹)

Family member's Name	Macau ID / Passport No.	² Date of Birth mm/dd/yyyy	Relationship
1.		(m)/ (d)/ (y)	
2.		(m)/ (d)/ (y)	
3.		(m)/ (d)/ (y)	
4.		(m)/ (d)/ (y)	

- 1. Minimum premium per Family member is MOP\$150. For cheque payment, please enclose a cheque payable to "AIG Insurance Hong Kong Limited (Macau Branch)"; post-dated cheque is not accepted.
- 2. Except for Children and Siblings, who must in each case be aged 3 or above, we accept insureds at any age. However, in such case, if the age of an insured is less than 16, or at 66 or above, Golf Insurance Section 4 – Personal Accident cover will be excluded from that insured person. Please refer to Golf Insurance Policy wordings for details.


Policyholder / Proposer Name: _____ Signature: _____

Your Golf Policy No. (if applicable): _____ Contact Tel.: _____

Contact Email Address: _____

For Office use only:	Producer Name: Macau Golf & Country Club
	Producer Code: 64962-010 Contact Tel:




澳門高爾夫球鄉村俱樂部
會員專享折扣優惠
*折扣優惠只限 AIG 直接銷售渠道（不經中介人）之客戶

基本保障 85折
 超額保障 8折



AIG Insurance Hong Kong Limited
(Macau Branch)
 Unit 506, 5/F, AIA Tower, No. 251A-301,
 Avenida Comercial de Macau
 www.aig.com.mo

高爾夫球保障計劃 – 家庭成員計劃

親愛的客戶，

多謝選用美亞保險。

高爾夫球一向被視為一種無論個人或家庭均適合參與的健康運動。為了讓您和您的家人一起參與這活動，我們誠意邀請閣下為每位家庭成員加購一份保障至閣下之保單內，**每一位家庭成員的保費只需澳門幣\$150**。閣下之保單的保障範圍及保額均維持不變，不同的是當你和你摯愛的家庭成員在享受高爾夫球運動的樂趣的同時，均可共同獲得保障。

參加方法非常簡單，閣下只須填寫本邀請信中的「家庭成員計劃」表格，連同所需保費，以郵寄一併交回本公司，或電郵至 enquiry.mo@aig.com，或傳真至 2835-5299。我們會盡快處理閣下的申請。

家庭成員須為與閣下同住的以下人士：

- 1) 配偶；
- 2) 子女（年齡為 3 歲或以上）；
- 3) 父母 / 配偶父母；
- 4) 兄弟姊妹（年齡為 3 歲或以上）。



如有任何疑問，歡迎致電客戶服務熱線 0800227，或瀏覽我們為**澳門高爾夫球鄉村俱樂部會員**設立的專頁 <https://www.aig.com.mo/zh/personal-insurance/auto-and-home/golf-plan-for-mo-country-club-member>。

美亞保險香港有限公司（澳門分行） 謹啟

高爾夫球保障計劃「家庭成員計劃」表格（每位家庭成員的保費只需澳門幣\$150¹）

家庭成員英文姓名	澳門身份證或護照號碼	² 出生日期 月/日/年	與閣下的關係
1.		月/ 日/ 年	
2.		月/ 日/ 年	
3.		月/ 日/ 年	
4.		月/ 日/ 年	

1. 每位成員的最低保費為澳門幣\$150。如以支票付款，抬頭請填寫「美亞保險香港有限公司（澳門分行）」；期票將不予接納。
2. 除子女及兄弟姊妹須各自為 3 歲或以上，參與計劃的受保人並沒有年齡限制。在上述情況下，如受保人的年齡在 16-65 歲的範圍以外，高爾夫球保障計劃中第四項「個人意外保障」將不適用於該受保人。詳情請參閱保單條款內容及細則。

保單持有人 / 投保人姓名：_____ 簽署：_____

閣下保單號碼（如適用）：_____ 聯絡電話號碼：_____

聯絡電郵地址：_____

For Office use only:

Golf Form FER v1.7 2022-04 (MGCC)

Producer Name: Macau Golf & Country Club	
Producer Code: 64962-010	Contact Tel: